

## Questions & Answers

RFP 5Z011-24-0198

(La version française suit)

### Question #1

Can you please provide the AutoCad plans?

### Answer #1

AutoCad plans are available on request, please send a request by e-mail and a copy will be sent to you directly.

### Question #2

Also, how do we know what product will be going in which phase?

### Answer #2

Supplier should be tagging the items per type or room number as indicated on the plan. The installation details for each phase will be available later, after contract award.

### Question #3

We see delivery to site is requested for all product all at one time. Can you indicate if the product will be stored in the room it will be installed in? If not, can you provide details on the storage area? (Size, access, etc, or indicated on a floor plan).

### Answer #3

Furniture will not be stored in the same room in which it will be installed. Please refer to the plan named Winnipeg Ground Floor, which shows the designated storage area, its size and location in relation to the main loading dock and work area (where the furniture will be installed). Note that although the plan shows shelving in the designated storage area, this is not the case on site, see pictures 1 and 2 in the annex.

### Question #4

We have noted installation is requested in 6 phases. To correctly price each installation phase, please provide phasing details with tags/areas or products with locations identified by phase.

### Answer #4

The installation details for each phase will be available later, after contract award. Bidders must submit a fixed price that includes all installation phases (phase 1 to phase 6).

### Question #5

CAT2 tables there are various mentions of a "Power strip", please expand on what this is. Under the SA there is no requirement for additional power to be included with the height-adjustable tables, just wire management. Additional add-on power must come from CAT5.

### Answer #5

Please disregard all mentions of " Power Strip "; please refer to the RFP Amendment 3.

**Question #6**

Re Q&A #2. If we do not have the product phases identified we can not accurately quote delivery and installation as this will be based on what product is installed and when. Return visits at different dates and times and the required labor to complete the installation will vary and this may incur additional charges versus showing up once and doing the whole installation at one time. Please confirm we can quote delivery and installation based on a one-time delivery and installation and add on additional charges if required once the phases have been identified.

**Answer #6**

Note that the installation details, per phases, will be confirmed at a later date (after contract award), however here is what had been proposed at the moment:

- Phase 1: RM 131 (Type 11)
- Phase 2: RM 136 (Type 6 & 7)
- Phase 3: RM 109 (Type 1 & 2)
- Phase 4: RM 113, 115, 116 & 119 (Type 3, 4 & 10)
- Phase 5: RM 135 (Type 5)
- Phase 6: N.A.

Bidders are invited to quote the installation price based on this schedule, but please note that it is subject to change after contract award. Please see amendment 4 to the RFP

**Question #7**

For CAT2 lines 28, 29, 30; Will the CA also allow electric tables? It appears at least line 29 TAG-2-05 could benefit from a hardwired feed and you wouldn't need any additional power strips, modular height adjustable benching 2B4LREXXL30L72BELFA or 2B4LREXXL30L72BELFR

**Answer #7**

No, the items on line 28, 29 and 30 must be hydraulic tables and these should also be mobile, equipped with casters.

**Question #8**

For CAT2 Item 28 Tag-02-05, I see these in a meeting table configuration

1. i) do they require grommets?
2. ii) do they require casters?

**Answer #8**

Table do not require grommets but will require casters.

**Question #9**

For CAT2 Item 30 TAG-2-07, do these tables require grommets?

**Answer #9**

Tables do not require grommets

**Question #10**

For CAT2 Item 31 TAG-2-09 and Item 32 TAG-2-10, why do these need a power strip, would the panel not already have up to 2 available duplexes plus the CAT5 power module? What are the specs of the power strip if the aforementioned is not sufficient?

**Answer #10**

Please disregard all mentions of " Power Strip " see amendment 003 to the RFP

**Question #11**

CAT2 Item 33 TAG-2-11, GoCUID is for Hydraulic but the description says Electric, please confirm.

**Answer #11**

This item should be Electric, please see amendment 4 the GoCUID has been corrected.

**Question #12**

CAT2 Item 34 TAG-HAB3-72, will this be base feed or ceiling feed?

**Answer #12**

This item will be ceiling feed

**END OF QUESTIONS AND ANSWERS**

## Questions & Réponses

DDP 5Z011-24-0198

### Question n° 1

Pouvez-vous fournir les plans AutoCad ?

### Réponse n° 1

Les plans AutoCad sont disponibles sur demande. Veuillez envoyer une demande par courriel et une copie vous sera envoyée directement.

### Question n° 2

Comment savoir quel produit sera mis en place dans quelle phase?

### Réponse n° 2

Le fournisseur doit étiqueter les articles par type ou par numéro de pièce, comme indiqué sur le plan. Les détails de l'installation pour chaque phase seront disponibles ultérieurement, après l'attribution du contrat.

### Question n° 3

Nous constatons que la livraison sur site est demandée pour tous les produits en une seule fois. Pouvez-vous indiquer si le produit sera stocké dans la pièce où il sera installé ? Si ce n'est pas le cas, pouvez-vous fournir des détails sur la zone de stockage ? (taille, accès, etc., ou indication sur un plan).

### Réponse n° 3

Le mobilier ne sera pas entreposé dans la même pièce que celle où il sera installé. Veuillez consulter le plan nommé "Winnipeg Rez-de-chaussée", qui indique la zone d'entreposage désignée, sa taille et son emplacement par rapport au quai de chargement principal et à la zone de travail (où le mobilier sera installé). Notez que même si le plan montre des étagères dans la zone d'entreposage désignée, ce n'est pas le cas sur le site, voir les photos 1 et 2 en annexe.

### Question n° 4

Nous avons noté que l'installation est demandée en 6 phases. Afin de déterminer correctement le prix de chaque phase d'installation, veuillez fournir des détails sur les phases avec des étiquettes/zones ou des produits dont les emplacements sont identifiés par phase.

### Réponse n° 4

Les détails de l'installation pour chaque phase seront disponibles ultérieurement, après l'attribution du contrat. Les soumissionnaires doivent présenter un prix fixe incluant toutes les phases d'installation (de la phase 1 à la phase 6).

### Question n° 5

Pour les tables CAT2, il est fait mention à plusieurs reprises d'une "barre d'alimentation", veuillez préciser de quoi il s'agit. L'AA n'exige pas que les tables réglables en hauteur soient équipées d'une alimentation supplémentaire, mais seulement d'une gestion des câbles. L'alimentation supplémentaire doit provenir de la CAT5.

### **Réponse n° 5**

Veillez ne pas tenir compte de toutes les mentions de " bande d'alimentation ", veuillez-vous référer à la modification 3 de la demande de proposition.

### **Question n°6**

Q&R #2. Si nous n'avons pas identifié les phases du produit, nous ne pouvons pas établir un devis précis pour la livraison et l'installation, car cela dépend du produit installé et du moment où il l'est. Les visites à des dates et heures différentes et la main-d'œuvre nécessaire pour l'installation varieront, ce qui peut entraîner des frais supplémentaires par rapport au fait de se présenter une seule fois et d'effectuer l'ensemble de l'installation en une seule fois. Veuillez confirmer que nous pouvons établir un devis pour la livraison et l'installation sur la base d'une livraison et d'une installation uniques et ajouter des frais supplémentaires si nécessaire une fois que les phases ont été identifiées.

### **Réponse n°6**

Les détails de l'installation, par phase, seront confirmés ultérieurement (après l'attribution du contrat), mais voici ce qui a été proposé pour l'instant :

- Phase 1: RM 131 (Type 11)
- Phase 2: RM 136 (Type 6 & 7)
- Phase 3: RM 109 (Type 1 & 2)
- Phase 4: RM 113, 115, 116 & 119 (Type 3, 4 & 10)
- Phase 5: RM 135 (Type 5) RM 135 (Type 5)
- Phase 6: N.A :

Les soumissionnaires sont invités à indiquer le prix de l'installation basé sur ce calendrier, mais veuillez noter qu'il est susceptible d'être modifié après l'attribution du contrat. Voir la modification 4 de la demande de propositions.

### **Question n°7**

Pour les articles 28, 29 et 30 de CAT2, BAC autorisera-t-elle également les tables électriques ? Il semble qu'au moins la ligne 29 TAG-2-05 pourrait bénéficier d'une alimentation câblée et vous n'auriez pas besoin de barrettes d'alimentation supplémentaires, banc modulaire réglable en hauteur 2B4LREXXL30L72BELFA ou 2B4LREXXL30L72BELFR

### **Réponse n°7**

Non, les articles 28, 29 et 30 doivent être des tables hydrauliques et celles-ci doivent également être mobiles, équipées de roulettes.

### **Question n°8**

Pour CAT2 Item 28 Tag-02-05, je les vois dans une configuration de table de réunion

1. i) ont-ils besoin d'œillets ?

2. ii) ont-ils besoin de roulettes ?

**Réponse n°8**

La table ne nécessite pas d'œillets mais nécessite des roulettes.

**Question n°9**

Pour CAT2 Item 30 TAG-2-07, ces tables nécessitent-elles des œillets ?

**Réponse n°9**

Les tables ne nécessitent pas de passe-fils

**Question n°10**

Pour l'article 31 TAG-2-09 et l'article 32 TAG-2-10 de CAT2, pourquoi ont-ils besoin d'une barre d'alimentation, le panneau n'aurait-il pas déjà jusqu'à 2 duplex disponibles en plus du module d'alimentation CAT5 ? Quelles sont les spécifications de la barre d'alimentation si ce qui précède n'est pas suffisant ?

**Réponse n°10**

Veuillez ne pas tenir compte de toutes les mentions de " bande d'alimentation "

**Question n°11**

Re. CAT2 Item 33 TAG-2-11, CIUGdC est pour Hydraulique mais la description dit Électrique, s'il vous plaît confirmer.

**Réponse n°11**

Ces articles doivent être électrique, voir la modification 4, le CIUGdC a été corrigé.

**Question n°12**

CAT2 Item 34 TAG-HAB3-72, s'agit-il d'une alimentation par la base ou par le plafond ?

**Réponse n°12**

Cet article sera alimenté par le plafond

**FIN DES QUESTIONS ET RÉPONSES**